
 

 

 

Buss till Väven  

Motion till Umeå kommunfullmäktige 

2015-11-09 

 

Under Kulturhuvudstadsåret invigdes Umeås nya kulturhus Väven med 

pompa och ståt. En brokig mångfald av verksamheter har nu fått en 

hemvist, och inte minst har umebornas stadsbibliotek fått en ny plats i 

stadsrummet. Många umebor har upptäckt Väven och tar sig gärna dit för 

att gå på biblioteket, fika i det barnvänliga caféet med älvsutsikt, gå på 

konferens, se en film på Folkets Bio, gå på intressanta föresläsningar, 

besöka kvinnohistoriska muséet eller bara strosa vid älven.  

 

Nästan exakt ett år har passerat sedan invigningen och kulturhuset har 

blivit ett naturligt inslag i Umeås nya stadsbild. Trots det har inget hänt 

med löftet om kollektivtrafik till Väven. Ur ett tillgänglighetsperspektiv 

är detta inte rimligt då det för den som har svårt att gå är en lång sträcka 

mellan Väven och Vasaplan, i synnerhet för personer med 

funktionsnedsättning och barn.  

 

Enligt Socialdemokraternas och Vänsterpartiets 

paketöverenskommelse gällande flytten av gamla biblioteket till nya 

kulturhuset Väven, återfinns i kommunfullmäktiges beslut från 2011-01-

31 att ”UKF ges i uppdrag att se över kollektivtrafikens linjesträckning så 

att kollektivtrafikförsörjningen till Kulturens Hus tryggas”. Fyra år 

senare har beslutet från fullmäktige fortfarande inte verkställts. 

 

 

Vänsterpartiet yrkar att: 

 

- UKF ges i uppdrag att omedelbart se över kollektivtrafikens 

linjesträckning så att kollektivtrafikförsörjningen till Umeås nya 

kulturhus Väven tryggas. 
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